



建築入門・大學先修班

Architecture for Beginners · Prelude to University

(14~15/12/2013)

課程內容 Course Contents : www.archicentre.hk/eng/education_beginners

申請辦法 :

填妥以下報名表格，連同支票或存款收據於指定截止日期前交回、郵寄至香港建築中心，香港銅鑼灣希慎道 1 號 19 樓 或 電郵至 info@archicentre.hk 或傳真至 2110 1607。滿額即止，本會將以電郵個別通知有關取錄。

**支票抬頭『香港建築中心有限公司』

**自動櫃員機存款 匯豐銀行 HSBC 400-322 566-001 (如選用銀行櫃檯服務，請於付款總數上加 \$10 作為銀行手續費。)

Application Method :

Complete the form below and return together with a crossed cheque or deposit slip to Hong Kong Architecture Centre, 19/F., One Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong or via email info@archicentre.hk or Fax to 2110 1607. Successful applicants will be notified by email individually.

** By Cheque: payment to "Hong Kong Architecture Centre Limited"

** By ATM/Bank Transfer: HSBC account number: 400-322566-001 (additional \$10 should be included in the total deposit if using bank counter service).

選修日期(請選擇) Select Date

1 日 day : 學費 fee HK\$1,500 <input type="checkbox"/> 14/12/2013 <input type="checkbox"/> 15/12/2013	2 日 days : 學費 fee HK\$2,500 <input type="checkbox"/> 14 ~ 15/12/2013
---	---

申請人資料 Personal Particulars

稱謂 Title <input type="checkbox"/> Mr. <input type="checkbox"/> Miss	英文姓名 English Name (First name) (Surname)		
中文姓名 Chinese Name	國籍 Nationality	出生日期 (日/月/年) Date of Birth (dd/mm/yy)	年齡 Age
香港身份證號碼 / 護照號碼 HK ID Card / Passport No.		電郵地址 e-mail contact	
聯絡電話 Contact No.		住宅電話 Home telephone	
緊急聯絡人 Emergency Contact Person	緊急聯絡電話 Emergency Contact No.	與申請者關係 Relationship to applicant	
英文通訊地址 Correspondence Address			

學歷及成績 Academic History and Examinations

學校名稱 Name of School attended	學歷、公開試名稱及成績 Level attended, Exam and Grades
學校名稱 Name of School attended	學歷、公開試名稱及成績 Level attended, Exam and Grades
學校名稱 Name of School attended	學歷、公開試名稱及成績 Level attended, Exam and Grades

聲明 Declaration 本人誠意在此聲明以上表格內填寫的資料，全部確實無誤；並同意以此表格作書面授權予香港建築中心使用本人所填寫的資料，作為中心之通訊、活動推廣之用而非商業用途，未經本人同意，中心不得向第三者披露以上的資料。

I, hereby, DECLARE that the above is a true statement of my particulars and agree that the data will be used solely by HONG KONG ARCHITECTURE CENTRE for activity promotion but will not be disclosed to other parties without my prior consent.

日期	申請人簽名
----	-------